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DAGSORDEN 

Ekstraordinært bestyrelsesmøde Snedsted skole 
Onsdag d. 30. marts 2022 

17.00 – 19.00 
Afbud fra: Camilla   Fraværende uden afbud: Marianne 
Dagsorden Intro til punktet 
 
Større punkter – 
(1 time og 55 
min.) 
 
1.Forretningsorden 
(25 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.Budget (45 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Forslag om forretningsorden for skolebestyrelsen – forslag 
vedlægges.  
 
Forslaget gennemgås punkt for punkt. Formanden retter 
til … og så tager vi den op på Juni-mødet. 
 
Punkt om godkendelse af referat på mødet startes fra i 
dag. 
 
Drøftelse af budget. 
 
Skolebestyrelsens forslag til timer fremlægges.  
Oplæg fra Lisbeth med nyt budget- forslag. 
Vi tager fat på skolerejser og lejrskoler, som er det der 
optager de forældrevalgte mest.  
Principper skal vise retning og give lederen råderum. 
Vores principper taler om skolerejser -  
Forslaget nu er at lejrskoler og skolerejse består med hver 
især 2 overnatninger. 
 
 
Forskellige forslag: 
 
Lærerforslaget bringes i debatten: 1 rejse i fem dage i 8. 
– 6. klasse i spil??  
A 
Ledelsens forslag: 7. og 9. to overnatninger. 
Forældredeltagelse for 3.  
 
B 
3. klasse og 8.klasse – forældre i 3. klasse 
 
C 
3. klasse og 8. klasse – lærere i 3. klasse 
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3. Fremtidigt 
samarbejde i 
skolebestyrelsen 
(45 min.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mindre punkter – 
(5 min.) 
 
 
4. Evt. (5 min.)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Budgettet blev ikke godkendt 30/3 2022 
 
Der tages stilling af bestyrelsen mandag 4/4. 
mødetidspunkt 16.30. 
 
 
 
 
Drøftelse af forventningerne til det fremtidige samarbejde 
i skolebestyrelsen. 
 
Forældrene ønsker en positiv og konstruktiv dialog.  
 
Referat skal ud – vores talerør.  
 
Skolebestyrelsen ønsker info så hurtigt som muligt for at 
kunne spille os gode sammen  
 
Skolebestyrelsen ønsker at deres forslag bliver lyttet til. 
Skolebestyrelsen føler sig talt ned til. 
Skolebestyrelsen ønsker åbenhed og ærlighed. 
 
Skolebestyrelsen tilkendegiver at debatten i dag vedr. 
budgettet har været god og konstruktiv. 
 
 
 
 
 
Evt. 
Mulige kandidater til skolebestyrelsen drøftet. 
 
 
 
 
 
 

 


